

尊敬的客戶：

美股買賣專線及服務收費調整

感謝閣下一直以來對滙業的支持！隨著美股買賣需求不斷增加，為滿足客戶需要，美股買賣專線已經準備好為客戶投入服務。客戶可透過專人接聽服務，即時進行美股交易。

立即致電我們的美股買賣專線，投入全球最大規模的美股市場。詳細內容及服務時間如下：

美股買賣專線

服務時間：下午 9 時 30 分 至 凌晨 3 時（香港時區）

專線電話：+852 2533 0828

服務收費調整

市場	交易佣金 (新收費)
美國	0.18% 最低 25 美元
新加坡	0.30% 最低 40 新加坡 / 35 美元
澳洲	0.35% 最低 43 澳元
英國	0.50% 最低 48 英磅
日本	0.40% 最低 3500 日元

(詳情請參閱本公司網頁)

<https://www.delta-asia.com/tc/help-support-hk/fee-rate-schedule>

如有任何查詢，歡迎致電閣下的客戶經理或客戶服務部（+852 2533 0722）與我們聯絡。

專此 順頌
台安！

滙業證券有限公司 謹啟

2021 年 10 月 4 日

此乃電腦列印文件，無需簽署

免責聲明：以上資料只供參考之用，並不構成亦不應被視為投資建議或認購、買賣或購回任何投資產品的要約或要約招攬。投資涉及風險。閣下在作出任何投資決定之前，應細閱產品銷售文件，以了解詳細產品資料及風險因素，考慮本身的投資經驗、投資目標、財務狀況及風險承受程度。如對此資料或任何產品銷售文件有任何疑問，閣下應尋求獨立財務顧問專業意見，本文件並未經香港證監會審核。優惠受有關條款細則約束。

4 October, 2021

Dear Valued Customer,

US Stock Trading Hotline and Revision of Service Fees

Thank you for your continuous support to Delta Asia. With increasing demand for U.S. stock trading, the US Stock Trading Hotline is ready for service to meet customer needs. You can now place an order to buy or sell US stock via our manned hotline.

Call our US Stock Trading Hotline now to access the world's largest equity market. Details are as follows:

US Stock Trading Hotline

Service Hours: 9:30 pm - 3 am (Hong Kong Time)

Service Hotline: +852 2533 0828

Revision of Services Fees

Market	Commission (New Charge)
US	0.18% Min USD 25
Singapore	0.30% Min SGD 40 / USD 35
Australia	0.35% Min AUD 43
UK	0.50% Min GBP 48
Japan	0.40% Min JPY 3500

(For details, please refer to our website)

<https://www.delta-asia.com/tc/help-support-hk/fee-rate-schedule>

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact your relationship managers or our Customer Services Department at (852) 2533 0722.

Yours faithfully

Delta Asia Securities Limited

This is a computer generated document and no signature is required.

Disclaimer: This communication is for informational purposes only. It is not intended as an investment advice, or offer or solicitation for the subscription, purchase, sale of any financial instrument, or as an official confirmation of any transaction. Investment involves risk. Prior to making any investment decision, you are advised to read carefully the offering documentation for detailed product information and risk factors, and to consider carefully in view of your own investment experience, investment objective, financial status and risk tolerance abilities. This document has not been reviewed by the Securities and Futures Commission. If you have any doubt on this material or any offering documentation, you should seek independent professional advice. Offers are subjected to relevant terms and conditions.